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Dorpsraad Neerijse 

 
 

Verslag: vergadering 15 december 2009 
Goedgekeurd door AV op  26 januari 2010 

 

Aandachtspunten: 
 De dorpsraad Neerijse  is uitermate bezorgd rond de  impact van de grootschalige en  langdurige 

zandontginning Kerkeveld op de  leefbaarheid van het dorp. De Dorpsraad dringt erop aan dat de 
gemeente Huldenberg in beroep gaat tegen het besluit van de provincie. 

 Een veilige toegankelijkheid van de dorpschool te voet en per fiets baart de dorpsraad zorgen. 

Agenda: 
De eerste AV van de nieuw opgerichte Dorpsraad Neerijse heeft plaats gevonden op DINSDAG 15 december 
2009 om 20.00u in de gemeentezaal 'Ten Wijngaerd' te Neerijse. 
 
1/ Goedkeuring installatievergadering 26/11/2009 
2/ Verkiezing nieuwe leden  AV 
3/ Taakverdeling DB 
4/ Statuten 
5/ Doelstellingen ‐ Vergaderingsplan 
6/ Werkschets 2010 
7/ Varia 
8/ Datum en agenda volgende AV 

 

Uitgenodigd: 
Patrick Platton, Lut Vanachter, Dirk Aerts, De Groodt Jean Pierre, Guido Wyseure, Annemie Van Hooreweghe, 
Lieva  Rosseel,  Carina Vercammer, Marie  Therese  Claes, Geert  Lissens,  Kris  Saerens,  Peter De Groodt,  Koen 
Derom, Lieve Claes, Peter Singulé, Katy Van Londen, Geert Magerman, Wim Vanderlinden en Francois Bruffaerts 

Aanwezig: 
Lut  Vanachter,  Dirk  Aerts,  Patrick  Platton  (voorzitter),  Guido  Wyseure,  Jean‐Pierre  De  Groodt,  Carina 
Vercammer, Katy Van  Londen,  Peter De Groodt, Koen Derom,  Kris  Saerens,  Peter  Lissens,  Lieva Rosseel  en 
Peter Singulé 
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Verontschuldigd: 
Annemie Van Hooreweghe en Geert Magerman. 

Afwezig: 
Claes Lieve, Claes Marie‐Therese, Vanderlinden Wim en Bruffaerts François; 

1/ Goedkeuring installatievergadering 26 nov2009 
 
De vergadering werd  zonder bemerkingen goedgekeurd. Het dagelijks bestuur heeft op donderdagavond 03 
dec 2009  informeel ter voorbereiding van de bijeenkomst van 15 december 2009 vergaderd. De stemmingen 
werden  gecontroleerd  en  werden  correct  bevonden.  De  lijst  met  de  handtekeningen,  die  de  installatie 
onderschrijven, wordt bewaard door de voorzitter. 

2/Verkiezing nieuwe AV leden (lijst in annex) 
 
Alle aanwezigen die er op de stichtingsvergadering niet bij waren werden eensgezind als lid van de Dorpsraad 
aanvaard. Peter De Groodt, Koen Derom, Carina Vercammer, Wim Vanderlinden en Annemie Van Hooreweghe 
worden aldus leden van de AV.  
Zie  ook  later  de  discussie  rond  de  statuten.  Het  onderscheid  tussen  de  natuurlijke  personen  en  de 
vertegenwoordigers  van  verenigingen  in  de AV  is  nog  niet  volledig  uitgeklaard. Op  dit  ogenblik  zijn  er  een 
beperkt aantal leden, die een vereniging vertegenwoordigen (zie lijst in annex). 

3/ Taakverdeling DB 
Binnen het dagelijks bestuur  is een oproep verricht om als secretaris en penningmeester de voorzitter bij  te 
staan. 
Verkozen zijn als enige kandidaten: 

 Guido Wyseure als secretaris 

 Dirk Aerts als penningmeester  

4/Statuten 
 
De statuten van de naburige‐dorpsraad Loonbeek werden als voorbeeld genomen.  
Er was discussie over de vertegenwoordiging van de Verenigingen van Neerijse. Vooreest werd de lijst van alle 
bij de gemeente groot Huldenberg geregistreerde verenigingen doorlopen.   
Na wat discussie was er consensus over een dubbel criterium: een vereniging die wenst deel te nemen aan de 
Dorpsraad Neerijse dient te in principe te voldoen aan: 

1. de vereniging is daadwerkelijk actief in Neerijse 
2. de vertegenwoordiger (en plaatsvervanger) is woonachtig te Neerijse 

Er is voorlopig beslist om dit niet explicieter in de statuten op te nemen. Het is aan de AV om dit criterium te 
hanteren bij een beslissing over eventuele toetreding van verenigingen in de toekomst. Ook kan de vereniging 
voorstellen om de vertegenwoordiger te vervangen.  
De vraag werd gesteld waarom de parochie‐raad en/of ploeg 2 vertegenwoordigers i.p.v. een krijgt. Er waren 2 
leden aanwezig, die lid zijn van de Kerkfabriek en stelden dat dit niet aan de orde is omdat er momenteel niet 
aldus danig zo'n ploeg bestaat. Ook de onderwijsinstellingen hebben 2 vertegenwoordigers. 

5/ Doelstellingen ‐ Vergaderingplan 
 
Er werden 4 data gekozen voor 2010. Daar de  zaal niet beschikbaar  is op woensdag gaat de voorkeur naar 
dinsdag avond. Na vergelijken van agenda's werden geopteerd voor: 

 26 jan 2010 
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 4 mei 2010 

 14 sept 2010 

 7 dec 2010 
Volgens de Dorpsraad Loonbeek bleek de  informatie doorstroming naar de gemeente niet altijd optimaal  te 
verlopen.  Daarom  zal  men  streven  naar  een  regelmatig  onderhoud  met  college  van  burgemeester  en 
schepenen. 
Gezien  de  frequentie  van  vergaderingen  niet  hoog  ligt wordt  geopteerd  om  het  verslag  voorlopig  te  laten 
goedkeuren door het Dagelijks Bestuur en daarna de leden via e‐mail te informeren. Door te wachten tot een 
verslag formeel goedgekeurd wordt door een volgende vergadering zou de terugkoppeling naar de gemeente 
te traag verlopen. 
Aldus krijgen we vier stappen: 

1. ontwerp verslag opgesteld door de secretaris wordt voorgelegd aan de voorzitter en het DB 
2. DB  en  voorzitter  keuren  een  voorlopig  verslag  goed  en de  leden worden per  e‐mail  op  de  hoogte 

gebracht 
3. Gemeente Huldenberg ontvangt het voorlopige verslag 
4. de volgende AV keurt het verslag van de vorige vergadering definitief goed; eventuele rechtzettingen 

of amendementen worden gecommuniceerd met de gemeente  

6/ Werkschets 2010 
 
Volgende aandachtspunten voor het dorp Neerijse worden weerhouden: 

1. ontginning Kerkeveld 
2. fiets en wandelwegen  
3. N253 problematiek  
4. rioleringsaansluitingen 
5. samenhang binnen het dorp 
6. organiseren van een dorpsfeest zoals een barbecue 

7. oprichten van een website. 

7/ Varia 
 Het  meeste  actuele  dossier  in  Neerijse  is  op  dit  ogenblik  de  ontginning  Kerkeveld.  Guido  Wyseure, 

secretaris Dorpsraad en voorzitter van de Milieu Advies Raad‐Huldenberg, heeft aan de hand van een korte 
powerpointpresentatie  de  problematiek  geschetst.  De  Dorpsraad  dringt  erop  aan  dat  de  gemeente 
Huldenberg in beroep gaat tegen het besluit van de provincie. 

 Ander  discussie  punt was  een  veilige  toegankelijkheid  van Neerijse  via  voet‐  en  fietspaden  van  oa.  de 
dorpsschool. Dit wordt vervolgd in latere vergaderingen. 

8/ Datum en agenda volgende AV 
 

Er wordt geopteerd voor een vergadering, vrij snel na de eerste vergadering: nl. op 26 jan 2010 om 
20h. 
 
 
 
 
Verslag    Secretaris             Voorzitter 
    Guido Wyseure           Patrick Platton  
 
 
Goedgekeurd door AV op  26 januari 2010 
 


